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Na stronie Magicznego Krakowa pojawiła się sonda o następującej treści. 

 

Nawiązując do mojej poprzedniej interpelacji dotyczącej właśnie problemu sond na stronie Magiczny Kraków 

Chciałbym jednak powtórzyć pytania oraz dodatkowo się zapytać: 

1.    Czy tak postawione pytanie nie nasuwa odpowiedzi? 
Wydaje mi się, Ŝe odpowiedz twierdząca TAK-jest zawsze prawdziwa!! 

2..    Wydaje mi się, Ŝe tak postawione pytnie nie wyczerpuje zagadnienia i osoba biorąca udział w tej 

sondzie moŜe „kliknąć" na wybraną odpowiedz bez większego zastanowienia PrzecieŜ później taki 

sondaŜ moŜe okazać się waŜnym argumentem w kreowaniu przyszłej polityki przestrzennej Krakowa na 

wiele lat czy dekad! Chciałbym poznać ilościowe statystyki uczestników tegoŜ sondaŜu RównieŜ 

proszę o przedstawienie głosowań wg adresów 1P komputerów z których uŜytkownik wziął udział, 

łącznie tam gdzie to moŜliwe podanie nazwy hostów Proszę równieŜ o analizę regionalną (skąd są 

uczestnicy sondaŜu) Proszę o pogrupowanie uczestników wg sieci/podsieci Czy są takie podsieci 

gdzie więcej osób bierze udział w sondzie {np UMK itp ) 
3,    Czy naprawdę mamy takie problemy w ocenie światowych trendów planistycznych w duŜych i średnich 

miastach europejskich, Czy musimy korzystać z tak niewiarygodnych źródeł jakimi są przedmiotowe 

sondaŜe? 
PoniŜej przedstawiam kilka atrykułów [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 

ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik 

Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] dotyczących ograniczenia wysokiej zabudowy na 

terenie ParyŜa, Wnioski są jasne. Ograniczenie to w znaczy sposób spowalnia konkurencje z innym duŜymi 

miastami europejskimi (tutaj przede wszystkim Londynem).  Dlaczego chcemy kopiować pomysły które 

właśnie po 30 latach okazały się błędne? UwaŜam, Ŝe takie myślenie wynika z jakiejś „starej" szkoły 

planistycznej We współczesnym świecie liczą się Ci którzy potrafią podołać postępowi, Konkurencja jest 

coraz silniejsza, Czy takie zdania jak: "We will not repeat the mistakes of the past…", „Paris is not 

finished.... ","This is not about undermining our heritage. But we have to stop thinking that Paris is a 

museum-city..." nie dają do myślenia, czy powyŜsze stwierdznia nie pasują do Krakowa? 

Czy naprawdę musimy podąŜać za jedną lokalną gazetą, która tak naprawdę ropoczeła to bardzo 

niefortunne porównanie z sytuacją ParyŜa sprzed 30laty! Rozmawiajmy o przyszłości a nie o tym co 

wydarzyło się 30 lat temu w ParyŜu! 

 


